
 

 

 

PROTOKOLL FÖRT VID DISTRIKTSSTYRELSENS                           

SAMMANTRÄDE 2023-03-30. 

Tid: 10,00 – 13,30                                                                                           

Plats: Medborgarskolan, Luleå. 

Närvarande: Kjell Hjelm, Kjell Henriksson, Mona Wilsson, K-G Aasa,  

Annika Sandberg, Gudrun Hägg, Ove Lindblom, Mats Rensfeldt, 

Lisbeth Lindmark, Ingemar Johansson, samt Christine Wallström, 

kanslist.                        

Från valberedningen: Leif Gustavsson och Maila Nilsson. 

§ 82. Öppnades sammanträdet av ordförande Kjell Hjelm. 

§ 83. Justerare: Valdes Gudrun Hägg. 

§ 84. Dagordningen  godkändes efter tillägg på övriga frågor. 

§ 85 Föregående protokoll godkändes och lades till handlingarna. 

§ 86. Rapporter och delgivningar: 

A. Ekonomi: Kassören Mats Rensfeldt redovisade dagsläget som 

visade plus.  

Bilaga 1 

 

 

 



B. Medlemsutveckling: Ingemar Johansson föredrog statistiken som 

visar fortsatt svag ökning. Noterades att SPF Pärlan, Älvsbyn, vann 

rekryteringstävlingen för Norrbottens del (3,19%) och belönades 

med 5000 kronor av förbundet. Beslöt styrelsen att 

uppmärksamma Pärlan i samband med distriktsstämman. 

Bilaga 2 

C. LPR: Mona Wilson rapporterade att nytillsatta LPR hållit sitt första 

sammanträde den 3/3. Ny ordförande i LPR är Camilla Friberg. Bland 

frågor som togs upp var de äldrevården och de äldres hälsa. Hon 

hade flera andra frågor som hon kommer att ta upp i LPR under året. 

”Det kommer att finnas ärenden och frågor att diskutera. Det 

kommer jag att se till” försäkrade hon. 

D. Utbildning. Ingemar Johansson: Behovet av egna utbildningar har 

minskat pga av förbundets utbud av digitala utbildningar (Webb-

seminarier) som fungerar mycket bra. Distriktets kurser ”Ny i 

styrelsen” och ”Hemtjänstindex för KPR-ledamöter” som 

genomfördes i mars blev mycket välbesökta med 14 respektive 16 

deltagare. Kurserna fick högt betyg av deltagarna. Närmast planerade 

utbildning är FO-konferensen i maj. Övriga planerade utbildningar 

läggs på is tills vidare. 

E. Digitalisering: Ove Lindblom rapporterade att Webbseminariet i 

mars samlade 20 deltagare och att intresset hos våra föreningar för 

förbundets ZOOM-utbildningar ökar. Uppmanades ledamöterna att 

på alla sätt informera medlemmarna och göra PR för appen. 

 

 

 



F. Valberedningen: Maila Nilsson och Leif Gustavsson redogjorde för 

valberedningens arbete det gångna året. ”Väldigt jobbigt, svårt och 

mycket tidsödande. Få om inga förslag från föreningarna” 

sammanfattade de.  Valberedningens förslag till stämman är dock 

klar. Redovisningen orsakade en lång debatt om hur valberedningens 

arbete skulle kunna få bättre stöd i distriktet. En fråga som 

kommande styrelse får ta sig an. Ordförande Kjell Hjelm tackade 

valberedning och berömde dem för deras arbete, vilket hela styrelsen 

gav uttryck för. 

§ 87. Distriktsstämman: En motion från SPF Kiruna tillstyrktes av 

styrelsen.                                                                                                        

Bilaga 3 

Stämmohandlingarna  och programmet genomgicks och fastställdes. 

Vid stämman medverkar förbundsordförande Eva Eriksson med ett 

inledningsanförande. Ett stort tack riktades till Annika Sandberg som 

svarat för handläggning och utformning.                                                                        

Bilaga 4. 

§ 88. Övriga frågor: Redogjorde Kjell Henriksson om mötet med SPF i 

Vuollerim som beslutat om nedläggning av föreningen. Slutligt beslut 

tas vid ett medlemsmöte 3/5, där distriktsstyrelsen kommer att 

representeras av Kjell Henriksson och kassören Mats Rensfeldt. 

Medlemmarna i Vuollerim kommer att erbjudas medlemskap i SPF 

Fjällvinden, Jokkmokk, som i fortsättningen kommer att förlägga två 

styrelsemöten/år i Vuollerim. 

En medlem i SPF Pärlan, Älvsbyn, har framfört en fråga till Ingemar 

Johansson om ev inspelning av ZOOM-kurser. Konstaterar styrelsen 

att inspelningar inte är tillåtna. 

 



§ 89. Avslutning: Ordförande Kjell Hjelm, som avgår som ordförande, 

avslutade sammanträdet med att tacka styrelsen för en fin 

samverkan och trevliga sammanträden. Han önskade den nya 

styrelsen lycka till med arbetet.  

 

 

Luleå 30/3 2023  

 

Kjell Hjelm/Ordf  KG Aasa/Sekr Just: Gudrun Hägg 

 

  

 

 

 


